
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
24.4.2007 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík,  Šobr, Petráš, Hnilička, Feistmantl, Paul. 
b) Omluveni : Švelch, Metelec, Šmat, Mareš, Erhart(DK). 

2) Došlá pošta 
a) Školení členů elektrolovných čet. 
b) Faktury. 
c) Pozvánka na rybářské závody Pražská muška. 
d) Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových nás vyzývá, abychom požádali o 

majetkové uspořádání vypůjčených nemovitostí po roce 2009. 
3) Projednáno 

a) Výbor souhlasí s udělením plné moci ing. Lukáši Brabcovi, aby za MO ČRS 
Strakonice jednal ve věci Odbahnění Blatského rybníka.  

b) Proběhlo jednání se ŽP o odstranění sedimentu na Blatském. 
c) Výbor zadal Ověření mocnosti sedimentu na Blatském pomocí sonaru. Zjištěno bylo, 

že místy je nános bahna na Blatském až 2,6 m. Průměrný nános bahna je 1,43 m, 
celkem se tedy jedná o cca 86 000 metrů krychlových bahna. Cena posudku je 
20 000 Kč. Tento posudek je nezbytnou podmínkou pro získání dotace. 

d) Cesta u mačické přehrady. Nelze zjistit majitele, se žádostí o vyspravení cesty 
oslovíme místní zemědělské družstvo Soběšice. 

e) Výbor byl informován o postupu prací na Střele 2. 
f) V poslední době někdo svévolně manipuluje se stavidly na přítoku do Blatského. Tato 

neoprávněná manipulace je protizákonná a bude napříště řešena policií ČR. 
g) Sádky 3 a 4. Rozhodnuto, že nejlepší bude plastová sádka. Paul pověřen jednáním o 

změně projektu na odboru ŽP MÚ Strakonice. 
h) Hospodář informoval o výlovu Smiratického. Slovilo se 5 000 kapříků K1. Byli 

přeloveni do Komory a na Sedlo. Slovilo se hodně bílé ryby, byla vysazena na řeku. 
i) Do revíru Otava 3 a Otava 4 se vysadilo po 1 500 ks úhořího monté a na Otavu 4 se 

vysadilo 900 ks lipana. 
j) Na chovné rybníky se vysadilo 4 000 ks amura(10-12 cm). Zítra se pojede pro 

štičky(4 cm, rozkrmené), půjdou rovnou na revíry. 
k) Hnilička informoval o školení RS. Sichyngr se zkoušek nových členů nebude účastnit. 
l) Výbor se zabýval přípravou dětských závodů na Slaníku. Gracík pověřen informovat 

starostku Tůmovou. 
m) Předseda informoval o stavu kroniky. Kronika asi bohužel neexistuje. Předseda osloví 

Karla Sekničku st. se žádostí o získání podkladů pro její vytvoření.  
n) Výbor souhlasí s vyplacením odměny ve výši 1 100 Kč p. Novotnému, Hniličkovi a  

Petrášovi za školení nových členů. 
o) Pan Pícha nás oslovil se žádostí o umístění kotců se psy na náš pozemek u Střelského. 

Jedná se o cca 100 m2. Výbor to spatřuje jako výhodné z hlediska ostrahy pozemku a 
pověřuje Paula zajistit návrh nájemní smlouvy. Předpokládaný měsíční nájem ve výši 
500 Kč. 

4) Příští výbor 5.6.2007 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
upravil a schválil Milan Jungvirt 


